
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Mainingin päiväkoti 
  

Kokous 14.01.2025 klo 10:00-10:45, Teams-kokous 

     
Osallistujat:      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Hanna Saarinen, varhaiskasvatusyksikön johtaja 
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu 

Anne Lindfors, työterveyshoitaja   
Pia Gummerus, terveystarkastaja  

Kirsi Karttunen, laitoshuoltaja 

Heidi-Elina Mantere, puhtauspalvelupäällikkö 

Johanna Merruntaus-Lius, henkilöstön edustaja 

Heidi Hietanen, varhaiskasvatuksen varajohtaja 

  

Muistio   
1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden määrän kartoitus  
 

a) Työterveydenhuolto   
Vuonna 2025 työterveyteen on tullut 3 ilmoitusta sisäilmaan liittyen. 
 

b) Esihenkilön tieto   
Henkilökunta ei välttämättä ilmoita oireitaan työterveyteen, jotta ei tarvitse 
jäädä pois töistä. 
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
 

a) Tutkimukset  
Sisäilman kuitujen laadunvarmistusmittaukset käynnissä, tulokset saadaan 
huhtikuun aikana. Jatkotoimenpiteet päätetään tulosten perusteella. 
 

b) Korjaukset  
Käytävien alakattojen yläpuolisia liittymiä tiivistetty kuitujen siirtymisen 
estämiseksi. 
 

c) Uudet toimenpiteet   
Laajemmat lattiakorjaukset suunnitteilla, aikataulu alustavasti keväästä 2026 
eteenpäin. Tiloihin toimitettu yhteensä 20 kpl ilmanpuhdistimia, ilmanvaihto 
toimii jatkuvasti täydellä teholla, jolloin ilma huuhtoutuu mahdollisimman 
tehokkaasti. 
 



 

d) Käyttäjätoiminnan järjestelyt 
Mainingissa toimii 9 lapsiryhmää. 
 
Myötätuulen avoin toiminta siirtyi Kalliopohjan yhteisötiloihin alkuvuodesta. 
Avoin- ja kerhotoiminnassa, 2 työntekijää, kerhossa lapsia n. 12, avoimessa 
toiminnassa jopa 20. Toiminta siirtyy Rykmentinpuistoon elokuussa.  
 
Tommi käy paikan päällä Kalliopohjassa kiertämässä tilat ja tarkastamassa, 
että kaikki toimii kuten pitää. 
 

  

5. Viestintä  
Tiedotettu ajankohtaisesta sisäilmatilanteesta 4.3.2025 ja alkavista 
kuitumittauksista 18.3.2025. Seuraava tiedote kun kuitumittausten tulokset 
valmistuvat. 
    

6. Muut asiat  
Kysymys: onko ilmanpuhdistimien suodatinväli riittävä? Vastaus: Pitäisi olla, 
aktiivihiilen kapasiteetti paljon isompikin. Puhdistintoimittaja on viime käynnin 
yhteydessä ohjeistanut laitteiden käytössä, käytön aikana voimakkuus 4 ja 
tiloista poistuessa 6. 
 
Toimitetaan yksi puhdistin lisää toimistoon 026. 
  

7. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Seuraava kokous tiistai 20.5. klo 10:00-10:45 
 
Kokous päätettiin 10:32 


